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Actiepunten en samenvatting overleg Programma PBM

Donderdag 23 september 2021

Er blijkt een bezoekje te zijn geweest naar de mondmaskerfabriek en er is een presentatie

gehouden over duurzame verwerking PBM. Het BureaulLCH bleek te zijn langs geweest. Dit

soort situaties zijn niet wenselijk. Dit betreft inhoudelijke kwesties en daarover zou het

beleid moeten gaan.

Actiepunt; FEESneemt met prio contact op metEE het werkbezoek naar het

mondmaskerfabriek dat BureaulLCH heeft gehad te bespreken.

[EEEZ) geeft aan dat er een optie is voor het verlengen van de houdbaarheidsdatum van de

mondmaskers.[EEE zou dat gaan uitzoeken en gaat ons hierover berichten.

Communicatie; er is een artikel in RTV Noord geweest. Daarin werd geschreven dat

iemand mondmaskers maakt sinds een jaar, maar dat het nog niet helemaal lekker verliep.
Er zouden e-mails zijn gestuurd naar het LCH en daar zou niet op gereageerd zijn. Eris

nagevraagd bij het LCH, maar de e-mails werden niet gevonden JEEIFII at een

woordvoering opzetten erjERER-! daarop meelezen.

is een journalist en ze geeft aan dat ze ruim 150 BureaulLCH medewerkers

heeft gesproken. Ze wil een verhaal naar buiten brengen en de verwachting is dat ze niet

opzoek was naar een evenwichtig verhaal. Ze gaat via De Correspondent het verhaal naar

buiten brengen in oktober en er zal waarschijnlijk veel gereageerd op moeten worden. Het

is helaas niet tegen te houden, maar er is destijds bewust aangegeven om geen

medewerking te verlenen vanuit VWS voor dit artikel.

Verkoop PBM; er zijn nog twee overeenkomsten voor handschoenen en mondmaskers. Er

is ondertekent door Mediq en namens VWS moet er nog ondertekend worden. Er loopt nog

het een en ander niet goed met de ondertekening vanEEEZN

Duurzame verwerking pM; EREGvan het CIBG heeft een aantal gesprekken gevoerd met

afvalverwerkers van het Rijk. Er is een document doorgestuurd naar ons per e-mail door

De gespreksrondes zijn nog niet klaar. De kunststofverwerkers moet hij nog

spreken en daama zal daar een uitkomst komen.

De jassen zijn het grootste probleem om te verkopen en dit kost ook het meeste

opslagruimte. [EER geeft aan dat ze dit ook nog wel eens zal benadrukken bij EEES

Donaties; de nota van IZ was afgestemd met BuZa, Covid

directie, WJZ. Het is er alleen niet doorheen gekomen, omdatfsile het te wollig en niet

positief genoeg vond van toon. De tekst is niet alleen doorfERLN gemaakt, maar is een

product van meerdere collega’s. Het stuk moet nu aangepast worden.

Mediq;EEE dden een gesprek met de Belastingdienst. Volgende week horen

ze of ze zich op een bepaald artikel kunnen beroepen. Technisch gezien zou dit beter zijn,
zodat dit minder werk oplevert.
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Mediq; de koopovereenkomst, garantiestellingen en afrekeningen moeten per november

klaar staan. Juridisch moet hiervoor goede kennis beschikbaar zijn. [EfEE) vraagt bij [EXE
of ze [fi mag bellen om hier beroep op te doen. [FRET] geeft aan dat het mogelijk is,

omdat dit potje beschikbaar gemaakt is.

Productie NL; er gaat een notitie richting het MT JEfJEI|heeft een notitie geschreven uit de

losse pols en zou eigenlijk wat meer tijd willen om zich hier goed over te buigen. FEL

geeft aan dat ze meer behoefte heeft aan een brainstorm en dan kan ze de notitie

doorspreken JERE ict dat ook zitten, dus dit zal ingepland worden met [EES]
Afpro; in de contracten in april is gezegd dat we gecertificeerde maskers wilden, maar dat

kon toen niet geleverd worden in Nederland. Daarom is er toegezegd op covid use only tot

1 oktober. Na 1 oktober willen we geen covid use only producten meer. Dit is in de

contracten opgenomen.

°
5.1.2i Procespositie Staat

5.1.2e

o Dijkenmodel JERE geeft aan dat ze de brainstorm van het dijkenmodel binnenkort heeft

staan en ze zou graag willen dat ze alvast met iemand kan kijken hoe ze die sessie gaan

invullen. Maandag zal hier het een en ander over besproken worden.

967391


